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Zapisnik 

 

Sa XI (jedanaesti) redovne sednice Komiteta za politiku i finansije, održane: 17.12.2024. 
 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa predhodnih sednica 

2) Razmatranje materijala Skupštine za XI sednicu;  
3) Eventualno. 

 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav predsjedavajući, zdravo svima! Dobrodošli na XI Redovni sastanak KPF-a za 

2024. godinu. Verujem da ste svi dobili materijal! Prije nego što stavimo na glasanje, ako neko ima 

riječ o dnevnom redu? 

Artan Loshaj : Dobro jutro svima! Gospođo Predsjedavajuca , u materijalu koji ste nam poslali ima 

sedam tačaka, rekli su nam i o ucinku . Službenik nas je ekstra time obavestio . Hoće li to biti tačka 

dnevnog reda i koja će to biti tačka dnevnog reda? 

Arijeta Skeraj : Onda, Artane, sutra će ovo biti zahtjev na sjednici da se uvrsti kao tačka dnevnog reda. 

Hoćete li to sutra preporučiti Skupštini ili ne? Onda stavljamo na glasanje. Verujem da su svi odbornici 

dobili zahtev da se za sutrašnju sednicu radi o učinku opštine Dragaš. Ko je za to da se ova tačka danas 

raspravlja i preporuči Skupštini? Ima li prigovora? Ima li apstinencije? Sa 5 glasova za, nula protiv i 

nula uzdržanih, i ovu tačku stavljamo na dnevni red. Zatim glasamo o dnevnom redu prema materijalu. 

Ko je za ovu agendu? Uzdržanih? Sa 5 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih glasova, usvaja se dnevni 

red. Nastavljamo sa prvom tačkom, da li neko želi da razgovara o zapisniku? Ako ne, stavljamo na 

glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, usvajamo 

zapisnik. Nastavljamo do druge tačke za razmatranje skupštinskog materijala. Krenimo od druge tačke: 

Razmatranje i usvajanje Odluke o raspisivanju Opšteg i Posebnog popisa nepokretnosti Opštine za 

2025. godinu. Ko će uzeti riječ? ? Ako ne, stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? 

Uzdržanih? Sa 4 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, usvajamo drugu tačku. Nastavljamo sa trećom 

tačkom: Preispitivanje Odluke o davanju saglasnosti na Statut GCPM-a. Ko će uzeti riječ? 

Artan Loshaj : Za ovu tačku dnevnog reda bit ću vrlo kratak, jer sam mnogo puta trošio riječi sa ovim 

direktorom. Gospodine predsjedniče , danas je četvrti put da se raspravlja o ovom Statutu. Prvi poziv 

je bio 10. jula , drugi 11. jula, sutradan, kao konačni Statut, treći put 15. oktobra, a četvrti put 5. 

decembra. Predsjedniče, vi ste doktor, tri puta da kandidat za vozačku dozvolu padne, vode ga 

psihologu ili psihijatru. A ne pravilnik ili statut, jer tamo je to veoma važno i ključno je za zdravstveni 

rad u opštini Dragaš, gde vi vodite. Ja bih vam jednostavno preporučio da ovog vašeg direktora – danas 
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posto imamo psihijatra i psihologa - da mu da neki savjet, jer on nije dobro. Da li to radi iz inata, ili šta 

je, ja ne razumem , ozbiljno. Svaki put kad razgovaramo ovdje , on mi priča gore stvari. Ne znam da li 

će sutra proći, ne znam, ispravio je sve greške. Vjerujem da je ove dvije preporuke koje su mu date ovaj 

drugi put ispunio . Znam da je prvi put u početku bilo bolje, ali politički pritisak nekih delegata ovde 

da se nađe u članu 13. tačka 4.2, gde piše zamenik direktora iz nevećinske zajednice , direktor iz redova 

većinske zajednice, ili obrnuto. Ovu tačku je trebalo ukloniti i prvi put, kasnije ste je uklonili, ali ste je 

stavili zbog političkog pritiska, sada još morate da je vratite na mjesto. Uprava je ta koja postavlja 

direktora, nije obaveza da bude u Statut. Reći ću vam još jednom, tamo imamo dr Ramija Krasniqija, 

želeo bih da mu dam jedan mali savet, da su nas četiri za jednu tačku dnevnog reda dovele ovde, to se 

nikada nije desilo za 25 godina u opštini Dragaš. 

Bedžet Dželadini : Poštovani, poštovani članovi KPF-a, Vladini kabinet i vi ostali! Što se tiče Artanove 

rasprave, tačno je da se o Statutu GCPM-a u Dragašu raspravlja četvrti put, ali nam ga je Ministarstvo 

tri puta vraćalo. Kao što znate, prošli put nam je Ministarstvo zdravlja dalo preporuke koje moramo da 

završimo i razmotrimo u Skupštini opštine, a sve one preporuke koje je dalo prošli put, DŠMS je ispunio 

i Skupština opštine je glasala za sve njih. Međutim, u trenutku kada su ova skupštinska odluka i Statut 

stavljeni pod proveru zakonitosti, Ministarstvo zdravlja je dalo još dvije preporuke. Dakle, ovdje nije 

kriv niko, ni GCPM, ni direktor, ni Skupština, već je krivo Ministarstvo zdravlja koje je prošli put dalo 

preporuke i ove dvije posljednje smo ispunili. Kada preporuke koje je sada dao nisu bile, svi znate da 

nisu. Ovo su posljednje dvije preporuke koje je on dao i koje je direkcija završila , a ujedno i dala Statut 

na konačno usvajanje. Do usvajanja i stupanja na snagu novog Statuta GCPM ima stari Statut bez 

ikakvih nedostataka u pogledu upravljanja i rada. Dakle, čak ni ideja da zamjenik direktora bude iz 

nevećinske zajednice , ako je direktor iz većinske zajednice, nije bila loša ideja, bila je dobra ideja, ali 

Ministarstvo je vidjelo da je ova preporuka nezakonita, čak i mi sada kao Skupština, vi kao Skupština, 

morate glasati za uklanjanje. Hvala vam! 

Munir Jonuzi: Govorim iz razloga sto sam i ja insistirao da se uvede 13 tacka da zamenik direktora 

GCPM bude iz nevecinske zajednice ukoliko bude izabran direktor iz vecinske zajednice i obrnuto. 

Mislim da je to dobar predlog, ovo sto MZ pokusava da uradi nije u redu. Mozemo da napravimo 

jedinstven Statut za sve opstine, medjutim moramo da imamo na um prava nevecinske zajednice koja 

su zagarantovana na osnovu Ustava Republike Kosova, Zakona o zastiti prava i promovisanju 

nevecinske zajednice i na osnovu principa inkluzije, ravnopravnosto, gde se nevecinskoj zajednici 

omogucava ukljucivanje u obavljanju javnih funkcija, i to na jednim od glavnih mesta. Ovaj clan, moj 

stav ce sutra biti da se ne ukine i da ne trebamo da prihvatimo preporuku MZ i da treba da se izborimo 

da ostane ovaj clan, jer je on u skladu sa Zakonima RK-a i kao takav nije u suprotnosti za jedinstvenim 

statutom. Oni neka obrate paznju i na ovakve opstine, kao sto je Dragas, sa svim svojim 
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specificnostima. Ajde da jednu od tih specificnosti uvrstimo u Statut. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima 

li prigovora? Uzdržanih? Sa 3 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Nastavljamo 

do četvrte tačke: Razmatranje i usvajanje Odluke o plaćanju komisija osnovanih od strane Skupštine 

opštine. 

Munir Jonuzi: Drago mi je da jedna ovakva Odluka je dosla na skupstini iz razloga sto za svaku obaljenu 

delatnost ljudi moraju biti placeni. Meni su se ljudi iz KKSB zalili zasto im se ne placaju putni troiskovi, 

dnevnice za prisustvo na tim Komitetima. Ukoliko postoji finansijska mogucnost treba da nadjemo 

nacina da isplatimo sve zaostale dnevnice posto se radi o retroaktivnoj isplati, verovatna cela 2024 

godina. Ako neku komisiju osnuje skupstina, treba da nadjemo nacina da se to isfinansira. 

Artan Loshaj : Od samog početka sam tražio objašnjenje od predsjedavajućeg, ali ovo je tačka dnevnog 

reda, jer moram s njim da razgovaram u eventualnom slučaju, koristim priliku ovdje predsjedavajući 

da vas pitam. Komisija koju smo mi napravili, za plate i nadnice, gdje je to ostalo, koju ste vi pokrenuli 

i zvali ovdje funkcionera - Muju - a ne znam gdje je ostalo, na pola puta ste ostavili . Imate li 

informacije? Ako je moguće da nam date odgovor, gde ste došli , da li nam je neko dao, da li me je 

neko vratio tamo ranije, dajte nam neke informacije, jer imam još ovo pitanje za slučaj. Moji me glasaci 

pitaju. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Evo, pošto je poenta za odbore, možete li da date odgovor, ako ste vi predsednik 

odbora ili morate u eventualno? 

Uran Halimi : Hvala, gospođo predsjednice ! Gospodin Samidi me je također ranije pitao o komisiji o 

kojoj je riječ. Donosimo odluku o uplati ili neisplati ovih komisija, međutim, za rad Komisije za plate 

koja je formirana , ona ima mandat do kraja mandata ove vlade. Što se tiče napretka i radova, verujem 

da ste bili učesnik i znate - on nije član, to je g. Nedžat Selaj , možeš me pitati pošto ga imaš za člana 

stranke - i ja ću pojasniti. Imamo dio posla, tamo se istraživalo skoro dvije godine i sažeto je u sklopu 

radova – godinu i po . Nastavili smo kismet i ostali, i pred kraj vlade moram izaći sa izvještajem i 

ispitati šta je bilo i šta će biti sa njima. Da ne možemo sada da napravimo izveštaj, da imamo još godinu 

dana vladavine. Da, sasvim je sigurno da ćemo do kraja ovog mandata izdati konačni sažetak. Da, jer 

imamo mandat, imamo mandat četiri godine. Nakon što je istekao mandat te Komisije, mi smo na pola 

puta napustili posao , onda nas možete optuživati , ali dokle god imamo mandat i mandat, smatram da 

sve što se ovdje dešavalo treba ispitati . Na samom kraju, dakle, radimo još nekoliko dana i vjerujem 

da ćemo to učiniti . Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima 

li prigovora? Uzdržanih? Sa 4 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, odobravamo ovu tačku. 

Nastavljamo sa petom tačkom: Razmatranje i usvajanje Odluke o obrazovanju komisije za imenovanje 
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ulica, trgova i naselja u Opštini Dragaš. 

Munir Jonuzi: Imam jedan predlog, a to je da sutra pre same skupstine sa predsednikom zakazete jedan 

mini sastanak sa predstavnicima grupa koje obitavaju ovoj skupstini i da se dogovorimo koji ce 

predstavnici biti tu, i da na kraju imamo predlog i da taj predlog izglasamo.  

Artan Loshaj : Gospodine predsenice i gospođo predsjedavajuće , koliko ja znam - izvinite, griješim - 

znam da je ova Komisija već formirana, ali ne znam koliko joj je mandata ostalo. Čak i da radimo ovu 

komisiju, ako je po zakonu, ali kao što vidim ovdje, sastavljanje ove je bilo pogrešno, jer sam pitao i 

direktora Urbanizma. Znam da je ova Komisija formirana i da ima određeni rok. A ako formirate novu, 

koliko će trajati, da li ćete imati rezervnu proviziju. Takođe, znam za performans , predsedavajući, kao 

poslanik , saznao sam da su za nastup potrebni i nazivi ulica i trgova sa suprotnim rodom, ženskim 

rodom. A ako to ne uradimo, hajde da napravimo rezervnu listu za učinak , da ćete i vi dobro proći kao 

vlada. Takođe, pošto sam ga pitao, rekao mi je da je pogrešno sastavljena, Komisija je bila i jeste na 

određeni rok, ali ova Komisija treba da bude rezervna komisija. Sad ne znam koliko je sastavljeno, ako 

sam dobio pogrešnu informaciju, krivo kažem ovdje. Rekao sam mu da izađe sutra i da nam objasni. 

Znam da su te komisije formirane i da imaju rok dok vi imate rok, do sljedećih izbora. Ova Komisija 

treba da rezerviše čak i nakon određenja suprotnog pola, za trgove, ulice i sokake. Službenica za rodnu 

ravnopravnost je također molila za učinak . 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li neko razgovarati ? Nakon što je g. Muniri zatražio da se sutra sastanu 

lideri grupa, kako bi izabrali članove Komisije, nemam razloga da ih okupljam , vi možete okupiti 

svako svoje stranke, na primjer LDK, PDK, VAKAT-i, čak mi je iz svake strane dao ime. To ne kvari 

apsolutni rad, to će se razmatrati sutra u Skupštini. 

Munir Jonuzi: Ja sam ovaj predlog izneo zbog dogadjaja koji se desio na jednoj od sednica skupstine, 

gde nismo mogli da izglasamo jednu komisiju. Da sve bude po papiru koji su predstavnici CIK 

verifikovali mandate, hteo sam samo da izbegnemo takve incidente, da nam se narod ne smeje. Mi imao 

pravo na 3 clana, izvrsna vlast 2 i tako necemo gubiti vreme. Ako ostane predlog, da se na samoj 

skupstini delegiraju clanovi, tada bi zamolio predsedavajucu da se vodi po papiru koji ima ispred nje, i 

da diskutuje sa politickim subjektima koji su na toj listi. 

Arijeta Skeraj : Onda, gospodine Munir, imam najmanji problem da razgovaram sa sefovima grupa , 

čak ih apsolutno i uvek dočekujem u kancelariji. Ali, ne vjerujem da je bilo koji šef donio odluku a da 

vas nije pitao koga od vas želi. I ti si bio poslanik , a i mene su uvek vodili ovde. Ali pošto ste razgovarali 

o tome da su potekle, sada razumem zašto ste uopšte uputili zahtev. Vjerujem da ću o tome razmišljati 

sutra, prije nego što počne sjednica , imaćemo sastanak. Ne znam koliko će šefovi drugih grupa moći 

da urade , ali razgovaraćemo pa ćemo videti. Apsolutno mi to nije problem . Dakle, ko je za to da se 

ova tačka izglasa sutra u Parlamentu? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 5 glasova za, nula protiv i nula 
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uzdržanih, odobravamo i ovu tačku. Nastavljamo sa tačkom šestom: Razmatranje i usvajanje Odluke o 

obrazovanju komisije za razmatranje žalbi na imenovanje ulica, trgova i naselja u Opštini Dragaš. Želi 

li neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 4 

glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, odobravamo i ovu tačku. Nastavljamo sa sedmom tačkom: 

Razmatranje i usvajanje Odluke o zamjeni nepokretne imovine opštine ZK Dragaš P-70604014-00099-

1 zajedničkom imovinom g. Amira ( Ahmeta ) Jaminija , g. Asada ( Ahmeta ) Jamini , Rehjan ( Omer 

) Jamini i Nerkes ( Omer ) Jamini , posjed sa brojem parcele P-70604014-00827- 2 ZK Dragaš. Želi li 

neko razgovarati ? Ako ne, stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 4 glasa 

za, nula protiv i nula suzdržanih, odobravamo i ovu tačku. Zatim nastavljamo sa petom tačkom, koju 

smo preporučili kao KPF, za usvajanje opštinskog izveštaja o učinku . Želi li neko razgovarati  o ovoj 

temi? 

Artan Loshaj : Gospodine predsjedniče , čestitam vam na grantu koji ste dobili, ali imam neke 

primjedbe, posebno za super direktora , gdje od 11 bodova on ima samo dva boda. Što se tiče finansija, 

pa danas ne mogu da nađem ovde, ne mogu da se setim ni one šeste stranice, gde su na svakoj, u 

Skupštini, u direkciji i u zdravstvu, istakli da su vas izneli . Finansijski menadžment, od tri boda, dobili 

ste samo jedan bod. Drugi. Onda predlažem da malo više kažeš direktoru, ja znam da je na listi za 

Delegata, ali neka Opština bolje pogleda naplatu faktura, da je tu otišao najveći zo koji je uspešan u 

menadžmentu. Porez, nivo naplate računa poreza na imovinu, bez dugova, kamata i penala, od pet 

bodova, ima nula bodova. Odnosno, 34% je već naplatilo porez. A evo ti se hvalio prošle godine da 

sam povećao budžet i finansije, ne znam na šta misliš . Čak i u ljudskim resursima, od osam bodova, 

dobili ste nula bodova. Jesu li te radnice bile na porodiljskom odsustvu, zar nisu bile ovdje, zar nisu 

bile dostupne, jesu li bile na godišnjem, ne razumijem. Godinu dana od 11 bodova se polažu samo 2, 

direkcija se takođe hvali da radimo, a ljudski resursi od 8 bodova nula bodova. Nama je sugestija da je 

nekoliko, troja , sjetio sam se troja koji su loši i slabi. Nama kao opoziciji odgovara, ali kao opština 

malo raste , uzimaju se dva boda, tu krivi dupli, ili od 8 bodova nula bodova uzimaju Ljudski resursi. 

Dobro je što ste dobili ovu stipendiju , ali sačekajte još malo zapamti , rekao sam ti malopre , radis malo 

vise i nemoj se baviti drugim pitanjima. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati ? 

Bedžet Dželadini : Onda, kao što znate, mi kao opštinska vlada smo po treći put dobitnici granta za 

performanse . I prošle godine smo bili pobjednici, ali imamo 28 bodova zaostatka, ovaj put imamo 54, 

što znači da smo ih udvostručili . Ali mi smo ga osvojili , vi ga nikada niste osvojili . Bitno je pobijediti 

, bitnije je osvojiti što više bodova, ali postoje uslovi koje ne možemo ispuniti ni prethodna vlast ni mi, 

ni buduća vlada . Porez na imovinu nije krivica države, ali su krivi oni koji plaćaju ili ne plaćaju porez 

na imovinu. Što se tiče onih poenta koje ste izneli o ljudskim resursima. Tu se boduje procenat učešća 



6  

žena na rukovodećim pozicijama. Ne možemo dostići taj procenat. Ovde da pobedimo poena mora biti 

preko 50% žena na rukovodećim pozicijama. Takođe, procenat zaposlenih žena ni tamo nismo dobili 

bodove , jer bi po zakonu trebalo da bude preko 50%. Dakle, ovdje uglavnom imamo hup poena , jer 

bi inače došli do skoro 90. Postoje neki parametri koje ne možemo uraditi ni sljedeće godine. Vjerujem 

da ćemo sljedeće godine dobiti Grant za performanse , vjerovatno će doći do povećanja, ali ne onoliko 

koliko želimo, jer postoje neki parametri koje ne možemo ispuniti. Zašto smo ovu tačku stavili na 

dnevni red? O tome smo razgovarali i prošle godine performanse nismo dobili bodove u bodovanju , 

navodno zato što su tražili da se sačini zapisnik , da se priloži zapisnik Skupštine opštine gde se 

raspravljalo o ovom pitanju . Iz tog razloga smo to stavili na dnevni red. Kada smo vidjeli da nas nisu 

prihvatili samo zato što smo dnevni red poslali Ministarstvu gdje se raspravljalo , pa ćemo ovoga puta 

prilažemo i zapisnik, a onda ćemo naravno iduće godine zaraditi bodove za ovo, jer planiramo da se 

ponovo takmičimo za pobjednika. Stoga smo vas iz tog razloga zamolili za razumijevanje da ovo treba 

uvrstiti van tačaka dnevnog reda koje ste dobili uz materijal. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu 

tačku? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 4 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, odobravamo ovu 

tačku. Zatim počinjemo od treće tačke KPF-a, na eventualnoj tački. Želi li neko razgovarati ? 

Artan Loshaj : Predsjedniče, imam zahtjev na početku. Nemamo saslušanje dva mjeseca , možete li 

uzeti još 10 minuta umjesto Džemile i izvinite me, jer imam još par pitanja? Prvo pitanje je za vas, 

predsedavajući, i za predsedavajućeg. To je zahtjev jednog građanina zajednice da  podijeli parcelu... 

Kupio sam, kupio . Imam sliku ovdje, snijeg koji je pao, trotoari su bili u jadnom stanju od direktorovih 

vaza koje je ostavio tamo. Da li je moguće, kažem gradonačelniku, direktoru i vama, da uklonite ove 

vaze, jer ne čistite trotoare i te vaze, malo je problem za građane. Imaju pritužbi. Pročitao sam u Upravi 

za nabavke , 4. decembra ste raspisali tender za drva. Je li za ovu godinu, predsjedavajući, ili za izbornu 

2025? Čak i po pitanju obrazovanja, postaviću vam još jedno pitanje. Dobro za tebe što si krenuo sa 

dugo odgađanim takmičenjem , super takmičenjem , što si u Gimnaziji uzela dva profesora - za smer 

Zdravstvo. Sljedeće sedmice se završava školska godina, te tri generacije, šest razreda, ko će plivati? 

Da li profesor koji je došao na plivanje sa studentima ima hrabrosti da zaplače ? Dobro je dobiti neke 

informacije. I ovo je dobro sutra, ali pripremao sam vas za pitanja, sutra će mi biti lakše da izađem pred 

građane, jer znam da ću ćutati. Da, jako sam dobar, to je dobra opozicija, malo ti vraćam . Imam još 

jedno pitanje, u vezi sa osvetljenjem sela Rrenc , gradonačelnik, to je dvogodišnji projekat. Vodili ste 

slabu, nisku kampanju prema meni, kao izvršnoj vlasti. Rasvjeta koju radite je zaista bila kao projekat 

PDK, koji sam ovdje trazila , zna i gdja Arijeta , a taj projekat iz 2020 ste uzeli i otisli ste - da ste cekali 

sa novom bocom - namjerno ste stavili na tenderu. Da, ja sam kao skupštinar tražio rasvetu , ali ja sam 

medicinska sestra, ne znam kako da licitiram , pa pucajte na njih, jer ne radim u urbanizmu. To je briga 
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nekih građana, kao što sam vam rekao na početku, koštalo nas je 30 hiljada evra , a vi ste to stavili na 

tender za 20 hiljada. Kada vidite da se to ne radi, imate dvogodišnji projekat, jer i po vremenu imate 

izbore. Žalba je nekih građana, da hoćete da sednete - ali ne možete da sednete pred građanima sela 

Rrenc , to je vaša greška, jer vi samo mene odgajate. Uradili ste ovo zbog glasova. Takođe, kod šefa 

Ogranka LDK u Rrencu , za dve-tri zastave niste upalili rasvetu, čak me pozovite telefonom, a ja ću 

doći u Opštinu da se informišem, kod onoga koji je pisao u email , u pismu su mu rekli da je Artan to 

uradio. Drago mi je da se i nakon tri-četiri godine u vašoj vlasti bavite tenderima PDK i Artanijevim 

tenderima. Osvetljenje koje ste uradili, magistralni putevi niste uradili, oni su bili pogrešni tada naši, 

ali ste došli da ga unapredite i vodite bolje, a ne da ga vodite tenderima PDK. Da ste umorni tri godine 

i ne radite nove projekte, bavite se našim , kako da preskočite, jer na sledećim izborima verovatno 

nećete videti opoziciju. Niste zauzeli glavne četvrti Nemate čak ni zastave tamo. Molim vas, u ime sela, 

u moje ime. 10% koje imate, nastavite glavnim putevima. Da, predsedniče, zovi sutra, nazovi razgovor 

svog službenika - ne zovem te po imenu - ovaj projekat pripada Artanu. Ne pripada Artanu Lošaju , 

pripada Skupštini opštine, ovaj pripada opštini, pripada Bedžetu Dželadiniju . Artan Loshaj je napisao 

ovaj projekat 2020. godine, ja sam ga napisao 2020. godine, možda grešim, možete ga poboljšati. Idemo 

od 2020. do 2025. godine, napravljeno je mnogo koraka. Pogledajte glavne puteve, na primer Kroi i 

Bali je glavni put, jer čak i Arijeta dolazi iz tog sela. To je glavni put kojim ste vi i naši roditelji hodali, 

kada su bile demonstracije, nije bilo rasvjete na putu, ignorisali ste to. Put do Šabana Skeraja, 

predsednika LDK koji imate u selu, za dve zastave niste videli. To je glavni put. Takođe tražim da se 

nastavak nastavi do naselja Hodžanalt. Da je to magistralni put, to je milionski put koji mi tu ulažemo, 

do Kapre. Imate 15 zastava, jer ja nemam projekat, imate 15 zastava u rezervi. Dva pola ili tri do sledeće 

četvrtine. "Imamo bolje ljude, ako pogledate šta se desilo Artani, imamo bolje ljude". Ne, nisko je, 

nisko je. Za ime boga, učini mi čast, Ishalla, smij mi se, učini mi čast, usput. Moja tetka živi sa mnom 

na selu. Idemo do posljednjeg, predsjedavajući. Tu je i glavni svjedok, i potpredsjednik. Podneo sam 

zahtev za pristup službenim dokumentima - Kancelariji za povratak i zajednice, rekli ste mi da ne mogu, 

jer je nezavisna, podnela sam zahtev. Da, napisao sam zahtev na albanskom jeziku, na svom maternjem 

jeziku, na jeziku moje majke, i od svih naših majki, on ga je preveo, postovani - vi to sada smatrate 

političkim pitanjem, da, ne, nije - uzeo je i preveo na svoj jezik, srpski ili bosanski, znam kako se osjeća, 

nije problem. Znam da mi je sutra kada je rekao ove riječi rekao da me Artani napada, da ne. Moj 

zahtjev je ovo, predsjedavajući, sutra ću ih snimiti kamerom. Na mom jeziku. Doticni mi je to preveo 

na srpski jezik. Govorio sam, živim sa Gorancima, govorio sam srpski, hrvatski, bosanski, goranski, 

sve sam govorio i živim sa njima. Da, taj čovek me je vređao i zanemarivao, prekršio Ustav i razgovarao 

sa mnom na srpskom jeziku. Nisi bio tamo, bio si u privatnoj ili službenoj posjeti Svajcarskoj, otišla 

sam do potpredsjednika i rekla mu da ne pravi veliki posao - i predsjednik je bio prisutan - nemoj 
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previše, zašto je ovo desiti. Zašto me tako nisko provociraš i stidiš se da ovo kažeš, na ovaj način si me 

isprovocirao. On je rekao da ćemo taj problem riješiti i do danas, od mjesec dana, pet sedmica nije 

riješen. Ne dozvoljavam mu to, on me je isprovocirao. Molim vas da dođete ovdje i osudite to kao 

slučaj. Nemojte ponavljati ovaj slucaj, jer znam da se zastitim, provokacije prema meni i jeziku, onog 

ko ga je govorio, taj bajagi za ovaj jezik... nemojte postati previse patriotski, jer bajagi za ovaj jezik su 

se ljudi žrtvovali vekovima, i on me provocirao, a bubica gospođa - ne gubite takt - oficir u srpskoj 

uniformi me provocirao na ovom nivou, ne dozvoljavam predsedniče. Ne dozvoljavam ovo, kažem ti. 

Drugo pitanje, koje sam preveo, prvo pitanje koje sam poslao nazad, za troškove januar-septembar. 

Imao sam budžet od 25.000 evra, skoro 9.000 evra za plate i dodatke i 6.000 evra za robu i usluge. 

Razmislite, predsjedavajuće, devet mjeseci i sedam puta se računar Uzair Hamze popravljao. Znam da 

imate osobu za web održavanje ovdje. Ovdje imate i datum, 12/02, Avni Haliti B.I. 64 eura održavanje 

informacione tehnologije. Još jedan ugovor, dva, jer nije dobio fakturu, jer znam kako to radi, jer sam 

sarađivao sa njim pre vas, 12/02, opet 50 evra za održavanje informacionih tehnologija. Ima 6.000 roba 

i usluga, sve ih je iskoristio. 7 puta - ne računajte - blizu 600 eura za održavanje tehnologije. Oko 400 

eura, ima ručak. Imao si predujam od 500 eura, nisam razumio, 500 eura akontacije, mali džeparac, 

našao sam. Neuhvatljivo je! 1500 eura za održavanje vozila. Za 9 mjeseci i dana 1500 eura ima bo. A 

drugi, predsedavajući - jer sam to preveo i malo znam jezik, malo su mi pomogli, podneo sam zahtev 

za poslednje tri godine, za stambene subvencije za repatrirance. Njegov odgovor je bio – da sam to 

stavio na telefon ovdje – da nemam informacija o ovoj kategoriji. To je njegova prljava igra, kao što 

on najbolje zna. Da je građanin opštine Dragaš - gde imamo manjinu - koji je preseljen, koji dolazi u 

opštinu, čim ga obaveste u svojoj kancelariji, otišao sam da se informišem, a on ih je iskoristio, jer 

glasova on pravi dva za mene registrovan. Kažu da ja nemam informacije, Ministarstvo za povratak 

ima, oni ih koriste i tamo prave repatriacije. Imate i fotografije. Ne dajete mi odgovor, imate fotografije 

koje postavljaju temelje za repatrijacije. Kne mu mi ne odgovara, vidi se na fotografiji kako predaje 

kljuceve. Ne razumijem, ima li imunitet na tebe, da li se ovako igra sa nama?  

Munir Jonuzi: Hteo sam da se nadovezem na ovo sto je kolega Artan izneo. Koliko sam ja razumeo, on 

je dobio odgovor da kancelarija za zajednice nema nista sa izgradnjom kuca za nevecinsku zajednicu. 

Odmah da vam Kazem da to nije tacno. Lista povratnika Kojima se pravi kuca, proizilazi iz Kanvelarije 

za zajednice, nije moguce da samo kancelarija za zajednice poznaje situaciju na terenu. Oni su nam 

odgovorali da mi saradjujemo samo sa kancelarijom za zajednice. Na taj nacin, spisak svih kuca je 

proistekao iz kancelarije za zajednice. To je jedna manipulacija, u korist ove moje tvrdnje ide I to da 

po potrebi mi nemamo nikakve veze sa tim. A kad treba da se slikamo, onda mi ih pravimo. To je 

predsednice, politizacija kancelarije za zajednice. Lista dobitnika subvencija Kojima ce se graditi kuce 

izlazi iz kancelarije za zajednice.  
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Bedžet Dželadini : Što se tiče rasvjete u Rrencu, mnogo puta ste razgovarali o ovoj rasvjeti i mnogo 

puta ste nam rekli da projekat postoji, zašto ga ne raspišete na tenderu. Mi smo to stavili na tender, a 

uočeno je da je tenderom koji je raspisala prethodna vlast plaćena odgovarajuća firma za izradu 

projekta, ali taj projekat nije obuhvatio sve puteve, sva sela, sva naselja. Dakle, kada je krenuo proces 

realizacije projekta, ova nezadovoljstva građana koji su dolazili u Opštinu i žalili se. Normalno, oni 

nisu došli da vam se žale, došli su u Opštinu da se žale zašto njihovog puta nema, jer ga nema u projektu. 

Raspisali smo tender na osnovu projekta koji smo našli od prethodne vlade. Rasveta u selu Rrenc je 

dvogodišnji projekat, završićemo ga. Ne zato što vas neko traži ili obećava, ali mi ćemo to učiniti jer 

građanima treba javna rasvjeta, a na kraju, kada se projekat završi, kada se izvrši tehnički prijem, niko 

od građana neće ostati bez uključenja. ovaj projekat. Dakle, niko nije rekao za tebe. Ne znam, da li je 

još neko rekao, ne znam. Pokazali su mu projekat, da put tog vozača uopšte nije uključen u projekat. 

Dakle, opštinski službenik ovlašćen za ovo pitanje je samo pokazao projekat i normalno je da ga je 

pokazao, nije lagao. Međutim, to je bila greška, možda tendenciozna, možda nenamjerna, ne znam zašto 

ta ruta nije uključena. Što se tiče pitanja koja ste mu postavili o Kancelariji za zajednice, sutra imamo 

sednicu, on dolazi ovde i on će odgovoriti na sva ova pitanja. Još jednom mu lično postavljate pitanja 

i on na njih odgovara. Ako vam sutra ne odgovori, dužan je da im odgovori, jer i on na to ima pravo. 

Niko nema pravo da ga provocira, za to sam ti rekao sutra on će odgovarati ovde. Ako ne, odgovoriće 

pismeno, ili, ako nije spreman, na januarskoj sjednici da odgovori. 

Artan Loshaj : Čuli smo za Uzair-a, sutra ste nam obećali da će se pojaviti na govornici. Što se tiče 

rasvjete, predsjedavajući, dobro je da to radite. Zašto brate, kao kokoš kad snese jaja, praviš ga 

prevelikim da bi komšiluk i selo znali. Zašto niste uzeli ono što smo dobili, mi smo grešili, građani su 

nas osuđivali. Mi to prihvatamo. Ali zašto kad ste to uzeli, zašto ste samo kopirali, dajte da pogledam 

dva minuta. Da se za pet godina koliko je bo, promijenio. U selu ima promjena, da je za pet godina 

izgrađeno 20 kuca. Idite na lice mesta, pogledajte projekat, imajte inženjere, imajte obrazovane ljude 

koje ste angažovali. Čak sam molio i supervizora projekta, rekao mi je prošle sedmice. Od danas sam 

otišao da ga pogledam umesto na događaj. Pogrešio sam, u pravu smo i u pravu, čak i ako priznamo, 

grešimo. Pogrešili smo, pobedili ste nas, pobedili ste, hvala Bogu!! Opet, ako bude dobro, još četiri 

godine. Mi nismo protiv vas, to je trka, daću ti ruku u trci, vodiš još 20 godina. Ali ovo je namerno, mi 

smo vam to dali. Ne vi, jer ne želim da poimence spominjem one koji nisu ovdje. Vi, izvršni direktor, 

ste zainteresovani da se bavite rečima čajanki. Od izvršnog, vaš direktor je, sutra će predsjedavajući 

sazvati razgovor. Napravim snimak ekrana, napravim ga u boji i odštampam, polako. Ne lažem te i znaš 

moj karakter. Veoma sam direktan. Ne želim da snimam sa imenom i prezimenom. Vaš direktor, vaš 

službenik, to je uzeo, otpustio, otpustio, cry direktor koji je radio sa nama. Bean Hadziasani je voljan 

da pogleda, vaše inženjere, arhitekte ili šta god imate ispod. Nisi ni primetio šta snimaš. Videli ste to 
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veoma dobro, videli ste, ali ne vidite. Glavna ulica u kojoj ste protestovali, gde ste pali u komu u 

Dragašu, u Pazaru, vaši roditelji i naši roditelji. Glavni put nije otvoren, predsjedavajući. Nisam ja to 

napisao, ja sam to tražio, ja ne pišem projekte, gospodine predsjedniče. Plačite za svojim direktorom 

koji je pao, plačite i za našim. Plačem jer i Zayeb manipulira tobom. Ne znam, vi znate ulogu poslanika. 

Imam molbu, ali ne znam, nakon toga sam radio u Urbanističkom planiranju, sa dobrim projektima 

kako vi mislite. Ne optužujem vas, optužujem vašu direkciju. Ne, to je nisko. Takođe mi kažete da 

govorite o kafićima. Superdirektori se bave vrlo niskim stvarima, za nekoliko glasova. Nemojte, 

grešite! Ostali izbori su mi rekli da se ja ovim nacionalnostima ne bavim, lokalni izbori još vidite ko i 

kada. 

Arijeta Skeraj : Hvala vam! Da li još neko želi? Tada je i Artani rekao, da, obratio mi se jedan stanovnik 

Zlipotoka, gospodin R.S., tražio je da mi da parče zemlje za izgradnju kuće. Kao što znate, Skupština 

opštine nema pravo da dodeljuje zemljište fizičkim licima. Pošto je iz zajednica, bolje je obratiti se 

Kancelariji za zajednice. 

Artan Lošaj : Gospođo predsedavajuća, pitao sam, ali šta je ova osoba rekla odborima, dva odbora, 

predsedniku i skupštini, da nije birač Uzair-a. Rekao je da ja to ne nosim Uzairu, da se on ne bavi 

mnome, bavi se samo svojim biračima. Imam ga na telefonu, pogotovo ako ga imaš. Imam molbu, 

pogresila sam... Arijete ozbiljno te molim, jer nemam uslova pa nastavi sesiju, da li ces prekinuti, ja 

pricam ne daj da se mešam tamo. Ja sam u Komitetu, ovdje nije direktor. Ne, ne možete to zaustaviti, 

jer me je neko ovde postavio, ja nekoga ovde predstavljam. Sa ovim zahtjevom imam, prema dva 

odbora, Skupštini i predsjedniku. Nashta ima još jedan zahtjev. Možete to odnijeti u Uzair, ali to nije 

urađeno u Uredu. Osim ako nemate neki drugi zahtjev. Ovaj zahtjev koji sam zabilježio je za četiri: dva 

odbora, predsjednika i skupštinu. Skupština opštine nije imala pravo da me odvoji, sigurno dajte 

odgovor. 

Arijeta Skeraj: Hvala! Da li još neko želi? Ako ne, onda zatvaramo ovaj sastanak KPF-a! Vidimo se 

sutra na sjednici! 

Predsedavajuca Skuptine 

Arijeta Skeraj 


